

USA & Canada: Economics – Politics – Culture. 2013-2021

ISSN 2686-6730

URL - <http://usacanada.jes.su>

All right reserved

Issue 5 (557) Volume . 2016

REVIEW OF THE BOOK: I.K. KORJAKOVA. U.S. TRADE UNIONS AND THE REFORM OF LABOR LEGISLATION, 1945-1948 (SARANSK, THE UNIVERSITY OF MORDOVIA PUBLISHING HOUSE, 2014, 168 P.-IN RUSS)

Vladimir Batyuk

Abstract

This monograph examines the position of trade unions on the issue of reforming of labor legislation in the United States in 1945-1948. The author analyzes the attitude of the trade unions to the expansion of state control over the labor movement. The areas and the nature of the struggle of trade unions in protection of the "New Deal" labor legislation are examined, as well as the role of state regulation in weakening of the labor movement in the United States.

Keywords list (en): trade unions, AFL-CIO, the decline of the trade union movement, the shift to the right, the "Union shop"

Date of publication: 09.05.2016

Citation link:

Batyuk V. REVIEW OF THE BOOK: I.K. KORJAKOVA. U.S. TRADE UNIONS AND THE REFORM OF LABOR LEGISLATION, 1945-1948 (SARANSK, THE UNIVERSITY OF MORDOVIA PUBLISHING HOUSE, 2014, 168 P.-IN RUSS) // USA & Canada: Economics – Politics – Culture. – 2016. – Issue 5 (557) C. 84-87 [Electronic resource].
URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-72/> (circulation date: 05.03.2021).

ИЗ ИСТОРИИ РАБОЧЕГО ДВИЖЕНИЯ США В ПЕРВОЙ ПОЛОВИНЕ XX ВЕКА

Батюк Владимир Игоревич

Аннотация

В монографии И.К. КОРЯКОВОЙ "США: ПРОФСОЮЗЫ И РЕФОРМИРОВАНИЕ ТРУДОВОГО ЗАКОНОДАТЕЛЬСТВА (1945-1948 гг.)" (Саранск: Издательство Мордовского университета, 2014. 168 с.) рассматривается позиция американских профсоюзов по вопросу о реформировании трудового законодательства в США в 1945-1948 гг. Анализируется отношение тред-юнионов к расширению государственного контроля над рабочим движением. Выявляются направления и характер борьбы профсоюзов в защиту трудового законодательства «Нового курса» Ф.Д. Рузвельта, исследуется роль государственного регулирования в ослаблении профсоюзного движения в США.

Ключевые слова: профессиональные союзы, АФТ-КПП, упадок профсоюзного движения, сдвиг вправо, "профсоюзный цех"

Дата публикации: 09.05.2016

Ссылка для цитирования:

Батюк В. И. ИЗ ИСТОРИИ РАБОЧЕГО ДВИЖЕНИЯ США В ПЕРВОЙ ПОЛОВИНЕ XX ВЕКА // США & Канада: Экономика – политика – Культура. – 2016. – Выпуск №5 (557) С. 84-87 [Электронный ресурс]. URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-72/> (дата обращения: 05.03.2021).